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ZAPYl AN I E/I NTERPELACJA 

Sesja 31 stycznia 2018 

Proszę o informację w sprawie: 

Jakie koszty poniosła Gmina Kędzierzyn-Koźle z tytułu niedostarczenia lokalu socjalnego w roku 

2017? Jeśli wystąpiły takie koszty to proszę o informację z podziałem na ilość lokali oraz kwoty .. 

Dziękuję za adpowiedź 


